

Styrelsemöte #14 2019-02-31 kl. 17:00 – 19:00 Lauritzen, Uppsala studentkår	Närvarande ledamöter Ludvig Lundgren Joel Cevey Tärnholm Sarah Ericsson Leo Pierini Maja Wallén	Övriga närvarande Fabian Klein (SamSek) Amanda Lindberg (MedSek)	Frånvarande ledamöter Theo Herold Michelle Grönlund Johannes Bäck Jonas Lundström
§1 Mötets öppnande	Mötet öppnades klockan 17.11		
§2 Formalia			
a) Val av mötesordförande	Styrelsen beslutar <i>att välja Ludvig Lundgren till mötesordförande.</i>		
b) Val av mötessekreterare	Styrelsen beslutar <i>att välja Joel Cevey Tärnholm till mötessekreterare.</i>		
c) Val av justerare	Styrelsen beslutar <i>att välja Maja Wallén till justerare.</i>		
d) Godkännande av kallelsen	Styrelsen beslutar <i>att godkänna kallelsen.</i>		
e) Godkännande av dagordning	Styrelsen beslutar <i>att godkänna dagordningen.</i>		
f) Eventuella adjungeringar	Inga adjungerade förelåg.		
g) Föregående protokoll - Bilaga A1-A2	Styrelsen beslutar <i>att lägga protokollet från 2019-01-14 till handlingarna.</i>		
h) Inrapportering av presidiebeslut	Presidiet har tagit beslut angående Att betala ut utlovade summa till DN som de nu vill använda, 10 218,5 kr		

Justeras: LL JCT: MW MW


§3 Samsek om samband	<p>Fabian Klein föredrog ärendet.</p> <p>Samsek undrar om de kan söka medlemskap i Samband. Samband är samarbete mellan ett antal av landets samhällsvetarkårer.</p> <p>De är intresserade för det är roligt med utbyte och de håller på med ungefär samma som sektionerna, ingen intressepolitik utan mer frågan om studiebevaktning etc och andra anledningen i och med utbildningsutvärderingarna så behöver sektionerna mer och mer externa bedömare. Att ingå i samband skulle ge naturliga kopplingar som gör det lättare. Negativa sidor är av ekonomisk natur, kostnader i och med resor, ex minst 1 och 3 resor. Och man kommer själv vara värd för ett sådant möte och stå för kostnader för lunch ex. Hur ska man fördela kostnader? centralt, sektion eller mixat? Samsek ska kolla upp mer om exakta kostnader. Om Samsek går med så går man med först nästa år. US var med tidigare med i projektet men gick ur av just nu okänd anledning. Samsek vill gärna ha kopplingar med andra kårer och Samband är nödvändigtvis inte det bästa men just nu det mest självklara alternativet.</p>
§4 Värkning	<p>Fabian Klein föredrog ärendet.</p> <p>Tycker det är svårt att veta hur värningen går? Vi har ingen data på vad som går bra och vad som går dåligt, vilka institutioner man behöver satsa på och vilka man inte behöver göra mer på. Samsek har funderat på en förändring. Samsek skulle vilja att styrelsen vill kunna undanta vissa studentgrupper under terminstart. Tex att studenter som deltar på kåröreningar får gratis medlemskap i kåren första terminen. Möt många studenter som tror de är automatiskt medlemmar vilket är ett problem.</p> <p>Styrelsen vill diskutera detta vidare men tycker en förändring av detta slag kräver stor beredning och inspel från alla sektioner och tänker att potentiellt förslag förbereds inför kommande hösttermin men ska diskutera vidare på kommande styrelsemöten.</p>
§5 Kåröreningensforum	<p>Sarah Ericsson föredrog ärendet.</p> <p>Facebook-event ska upp och nästan allt är klart. Anmälan är öppen och 12 har redan anmält sig. Datum är satt till 19 februari.</p>
§6 Ergo, vad gör vi nu?	<p>Ludvig Lundgren föredrog ärendet.</p> <p>Ergo håller på att kolla upp komplementerande information och det ser ut att bli bra. Ludvig ska snart ha möte med de andra kårerna om ERGO och om de ser en framtid där de är med.</p>
§7 Sektioner och partier i styrelsen	<p>Ludvig Lundgren föredrog ärendet.</p> <p>Vi har efter önskemål från presidieutskottet (där sektionerna sitter) fått önskemål om att sektionerna ska få utse ledamöter till styrelsen. Ludvig har skrivit ett förslag på proposition där detta är med. I det förslaget har Ludvig även skrivit in att alla partier ska utse en ledamot var, vilket skulle innebära att kårstyrelsen från och med 1 juli 2019 skulle se ut såhär:</p> <ul style="list-style-type: none">- En ordförande, väljs av fullmäktige.- En eller två vice ordförande, väljs av fullmäktige.- Övriga ledamöter. Varje sektion och varje parti utser en ledamot, och en personlig suppleant, var. <p>Vad tycker styrelsen om denna idé?</p>

Justeras: LL...JCT...MW...NW

	<p>Styrelse föreslår att man inte går fram med kårpartier för att det är för komplicerat och en icke proportionellt styrelse gör kårvalet mindre värde och beslut angående detta kräver förankring hos alla partier.</p> <p>Styrelsen vill inte gå fram med en proposition om kårpartier i styrelsen. Man går vidare med om man vill ha sektionerna i styrelsen och tar upp en sådan punkt på nästa styrelsemöte.</p>
§8 Antagande av standardavtal	<p>Ludvig Lundgren föredrag ärendet.</p> <p>Gyllene hornets skrivelse togs upp för diskussion.</p> <p>Styrelsen vill lägga fram en proposition om standardavtalet för att det ska gå rättsligt till och kunna lägga frågan till historien och kunna gå vidare med kårsamverkan med de gemensamma standarden.</p>
§9 Förhandlingar om studentkort	<p>Ludvig föredrog ärendet.</p> <p>Ludvig meddelande vad förhandlingarna ligger med Mecenat och Studentkortet. Styrelsen anser att Presidiet har bäst kännedom om vilket avtal som är bäst och överläter dem att med resten av USMOS bestämma.</p>
§7 Övriga frågor	<p>-Utbildningsutvärderingar</p> <p>Sarah informerar om att arbetet med detta går väldigt bra och sektionerna jobbar på bra med detta.</p>
§8 Utvärdering av mötet	<p>Mötet utvärderades.</p>
§9 Mötets avslutande	<p>Mötet avslutades kl. 18:46</p>


Mötesordförande
Ludvig Lundgren


Mötesssekreterare
Joel Cevey Lärnholm


Justerare
Maja Wallén

Justeras: LL...JCT...MW.....